

REFERAT

fra Bestyrelses møde 2. november 2017
hos Preben.



Tilstede: Preben, Ulrich, Niels, Kenneth og Jørgen
Afbud: Eva
Ikke mødt: Debbie og Oscar
Kopi: Arkiv

• = indkommet action efter mødet

DAGSORDEN:

Side 1 af 2

1. Velkomst
2. Status fra sidste møde
3. Sct. Hans arr. 2017
4. Møder i bestyrelsen
5. Generalforsamling
6. Økonomi / Info fra kassereren
7. Evt.
8. Næste møde

1. Velkomst

Ps bød velkommen

2. Gennemgang af referat fra møde 15. maj

Action:

- | | | | | |
|----|---|------|------|-----------|
| 1. | - Debbie er ikke mere i spil til bestyrelsen | | | OK |
| 2. | - Der skal opstøves en ny suppleant til erstatning for Oscar og Eva inden næste generalforsamling.
Eva forlader bestyrelsen til næste år.
Der tilstræbes bred geografisk fordeling i området.
Kenneth Zinther er ny kandidat i 18 (kenneth@zinther.dk) - Krügersvej 40 | Alle | | |
| | - Besøg på Krydstogtskib - Der arbejdes videre med idéen i 2018 | | PS | |
| | - Kan vi få lov til at lave en graffiti-konkurrence i underføringen, renselse af graffiti fra div. steder i Sanddal. Undersøges. | | PS | |
| | Hvad kan og må vi gøre for at få diverse grim graffiti væk. Dette undersøges. | | PS | |
| | - Der skal skaffes flere tilbud til vores medlemskort, inden projektet kan realiseres.
Præsentationsoplæg med kort, skrivelse og aftale udfærdiges til bestyrelsen
Der skaffes tilbudsgivere | | JJ | |
| | | | Alle | |
| | - Kampmannsvej arbejder selv videre med projektet. Kun ca. 50 % på vejen er medlemmer ??? | EB | | OK |
| | - Sct. Hans Aften - Se senere i referatet. | | | OK |
| | - Nyhedsbrev - Se senere i referatet | | | |
| 3. | Sct. Hans Aften.
Se seneste referat - samt pkt. 3 | | | OK |
| 4. | Nyhedsbrev skal uddeles/mailes inden d. 22. maj. | | | OK |
| 5. | Der afventes svar fra Kommunen omkring af stub i Slugten, Grene over jorden kan evt. beskæres og lægges på Sct. Hans bålet
• NKN: Som tidligere år betaler vi 2000,- til vedligehold til slugten. | | PS | |
| 6. | Der er kommet kontingentbetalinger ind i stil med tidligere år. NKN viste databasen hvor der var røde felter ved ikke medlemmer - Lidt overraskende !!!
Rykker udsendes medio sommer | | NKN | OK |
| 7. | - Der laves et velkomstbrev som kan afleveres til nye tilflyttere sammen med den nye SGF folder.
- EB fortalte historien om en forsvunden gadelampe ved nedgangen til trappen ned mod vandet
Det blev drøftet om den kan skaffes tilbage ??? - Er dette muligt
- Fremover bør der tilmeldes/meldes afbud til BM af hensyn til forplejning. | | JJ | |
| | | | PS | |
| | | | Alle | OK |
| 8. | Næste møde
- Blev ikke fastsat
- Der afholdes dog ad hoc møder omkring Sct. Hans | | Alle | OK |

Formand

Preben Sørensen
Sanddal Bakke 7
Tlf.: 5162 0808
Mail:
pot41@hotmail.com

Næstformand

Ulrich Skovgaard Jensen
Krügersvej 50
Tlf.: 7594 0117
Mail:
skovgaard5@mail.dk

Kasserer

Niels Koefoed Nielsen
Krügersvej 64
Tlf.: 5131 4270
Mail:
trine.niels@mail.tele.dk

Sekretær

Jørgen Jeppesen
Krügersvej 19
Tlf.: 7620 1212
Mail:
mail@jeppe-reklame.dk

BMedlem

Eva Brøgger
Kampmannsvej 34
Tlf.: 6127 3669
Mail:
kampmannsvej@hotmail.com

REFERAT

fra Bestyrelses møde 2. november 2017



Side 2 af 2

3. Sct Hans arr.

Dagen var en succes og konceptet bruges og videreudvikles til næste år. Fint samarbejde med Lunddal GF Børnebål skal starte kl. 19.

Pølser serveres fra kl. 19. - Skal nævnes i programmet der udsendes før.

Telt kan evt. lejes favorabelt incl. opstilling gennem Vejle udlejer (PS har kontakt)

- NKN har talt med Thomas fra Lunddalsvej.

De vil meget gerne lave lignende Sct. Hans næste år – også med telt, der er deres eget.

Vi har aftalt, at vi kan holde møde om det engang til foråret.

Det er aftalt at vores udgifter til pølser (Deres del ca 500,-) går lige op med leje af borde (ca 900,- i alt).

Jørgens musik går så op med teltet. – Jørgen : Har du haft udgifter?

Måske lille telt til bar og musik, så der er mere plads til gæster

4. Møder i bestyrelsen

Der tilstræbes 4 planlagte møder årligt

Der udarbejdes et "sæsonhjul" ?

5. Generalforsamling 18

Planlægges til mandag eller torsdag hhv. d. 5., 12. el. 8., 15. marts i Erritsøhallen PS

- Blev foreslået til afholdelse i vinterferien - Er dog senere ændret til Torsdag d. 15. marts 2018 på Café Cozy Spisning kl. 18, GF kl. 19.

6. Økonomi / Input fra kasserern

Der overvejes et bankskifte for at gøre livet lettere

NKN

7. Evt.

Bænk og borde ved udsigten ?

?

Loppemarked som en idé til aktivitet - Dette arbejdes der videre med.

PS

- Café Cozy er positive omkring loppemarked - Plænen ved roklubb en vil være fin.

Ejendomsmæglere forespørges om nyttilflyttere mht. medlemskab / velkomst

NKN

- Nye ejere på Fredericiavej 6 har bedt om medlemskab

8. Næste møde

- Blev ikke fastsat - PS indkalder

PS

- er indkaldt til d. 20.12 kl. 19 hos PS - Kort møde med kaffe og kage

Dagsorden:

1. Velkomst v. PS
2. Gennemgang af sidste bestyrelsesmøde v. JJ
3. Planlægning af julefrokost til Januar
4. Har vi en ny bestyrelse klar til generalforsamlingen
5. Loppemarked
6. Evt.
7. Næste møde
8. Kaffe og god jul
9. Er der nogen der har lyst til at blive og drikke en juleøl er man meget velkommen

Tilsagn om deltagelse: PS; NKN, JJ,

Afbud: EB

Mødet blev skyldet ned med øl/vand og sluttede i go' ro og orden med en bid brød.

Formand

Preben Sørensen
Sanddal Bakke 7
Tlf.: 5162 0808

Mail:
pot41@hotmail.com

Næstformand

Ulrich Skovgaard Jensen
Krügersvej 50
Tlf.: 7594 0117

Mail:
skovgaard5@mail.dk

Kasserer

Niels Koefoed Nielsen
Krügersvej 64
Tlf.: 5131 4270

Mail:
trine.niels@mail.tele.dk

Sekretær

Jørgen Jeppesen
Krügersvej 19
Tlf.: 7620 1212

Mail:
mail@jeppe-reklame.dk

BMedlem

Eva Brøgger
Kampmannsvej 34
Tlf.: 6127 3669

Mail:
kampmannsvej@hotmail.com